
Pročelja pa bi vendarle obnovili
V obdobju gospodarske

stabilizacije, ko smo se za-
vestno odrekli vsem novim
velikim gradbenim objek-
tom, smo kvalitetni del
gradbene operative zaposlili
na maitfših delih, med kate-
rimi so v prvi vrsti obnove
pročelij starih javnih objek-
tov v mestu.

Veliko smo že postorili ši-
rom mesta, posebno pa še v
starem delu mesta, kjer se
nova pročelja kar zrcalijo v
soseščini- še neobnovjjenih
starih hiš.

Ko sem javnost opomnil
na zapuščeno pročelje Teh-
niške srediye šole, smo do-
bili javen odgovor, da se-

stavlja uprava šole širši ob-
novitveni program. Ko smo
opozorili na staro skupščino
na Trgu osvoboditve, smo
dobili posredni odgovor, da
uporabljajo objekt samo
subvencionirane kultume
ustanove, ki pa niso imele
nikoli dovolj sredstev za in-
vesticijsko vzdrževanje, za-
kaj še čakamo z obnovo
Centralne lekarne na Prešer-
novem trgu, mi ni znano.

Vsekakor pa je v našem
mestu poseben problem tu-
di poslopje republiškega iz-
vršnega sveta na stari
Prešemovi cesti, kije v zelo
slabem, da celo zanemarje-
nem stai\ju.

Lepo je, da so repubUški
organi skromni, da dajejo
drujgim doberzgled, kakoje
treba varčevati z družbenimi
sredstvi. Vendar pa je nekje
tudi meja, posebno še, kerje
v tem poslopju sedež vodil-
nega organa naše republike.
Velikokrat ga obiščejo di-
plomati, gostje drugih repu-
blik in predstavniki iz so-
sednjih držav.

Ne glede na zatečeno stan-
je tega poslopja, ki ni imela,
nikoli dovolj reprezentanč-
nega prostora in zraka bi bi-
lo povsem pravilno, da se or-
gani izvršnega sveta odloči-
jo za investicijsko vzdrže-
vanje stavbe in to vsaj treh
glavnih cestnih pročeljih.

Znana so prizadevanja IS,
da bi sedanjo zgradbo pove-
čali s potrebnimi prizidki na
dvorišču. Tam naj bi bil v
prihodnje po predlogu arhi-
tekta profesorja Ravnikarja
tudi novi botf reprezentativ-
ni gjavni vhod v povečano
palačo, pred katero bi imeli
tudi nov prostrani mestni
trg. Vsekakor krasen pred-
log, ki ga bo Ljubtfana po
presoji gotovo sprejela. Ven-
darje to dolgoročna rešitev.
Za zdaj bi se morali vseka-
kor odločiti, da uredimo zu-
nanjost tega poslopja.

Prometnim organom obči-
ne in mesta pa obenem pri-
poročam, naj že sedaj popol-
noma zapro promet na stari
Prešernovi cesti od Vrtače
do Eijavčeve ulice. Ves pro-
met lahko preusmerijo na
Cesto VII. korpusa, ki po ot-
voritvi zahodne in seveme
obvoznice sploh ni več pre-
obremenjena.
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